
 

 
 

 
Karlsrud skole  
Cecilie Thoresens vei 8 
1153 Oslo 
 

Karlsrud skole 

 

 
 

Mandag 20.11.2023 kl. 17.00 – 18.30 
                                                                                                          
Til:    
Marte Baumann   Foresatt - driftsstyreleder   
Fredrik Arnesen  Foresatt        
Camilla Haukeland  Personal  
Thomas Borge   Personal                       
Tedd Urnes   Ekstern 
Øyvind Røise   Ekstern, bydelen 
Bente Adna   Ekstern, bydel   

Amelia Ringen-Watnedal Elev 
Mina Laache   Elev 
Ylva Kjendsli Mikkelsen Rektor 
Heidi Van der Eynden  Assisterende rektor   
 
SAKER TIL BEHANDLING: 
 
Sak 30/23 Godkjenning av innkalling og melding av saker til eventuelt 

Innkalling godkjennes. 
 

 
Sak 31/23 Godkjenning av referat/protokoll fra 18.09.23  

Referat fra 18.09.23 godkjennes   
 

Sak 32/23 Status økonomi per oktober 2023 skole og AKS 
 Rektor informerer om skolens økonomi. 

Vi regner med å gå i balanse ved årsslutt. 
AKS har pr. nå et lite mindreforbruk.   
  

Sak 33/23 Ny periode DS-medlemmer 2024-2025– foresatt-representanter 
Begge foreldrerepresentantene er på valg. FAU velger foreldrerepresentanter.  

 
Sak 34/23 Nasjonale prøver 
 Rektor legger frem resultatene fra årets nasjonale prøver. 

Resultatene i 5. trinn er lavere enn sammenlignet med foregående år og i Oslo.  
 
Sak 35/23 Representanter SMU 

SMU (Skolemiljøutvalg) – utsettes til neste møte. Legges fra 16.15-16.45.  
En foreldrerepresentant: Fredrik/Marte 
En politiker: Ted?/Øyvind 
En fra ansatte: Camilla Haukeland  
Elevråd: Mina og Amelia 
Noen fra 5.-7- trinn:  
Assisterende rektor Heidi Van der Eynden kaller inn.  
 
To ganger i året. 
 

 
 

Innkalling driftsstyre Karlsrud skole  
  



Sak 36/23 Informasjon fra skolen 
 Rektor orienterer: 

o Utlysning – vaktmester  

o Noen endringer i lærergruppa på grunn av permisjoner.   

o 5 fra ledergruppa på digital konferanse, BETT, i London i januar. Atea arrangerer. DS 

støtter at ledergruppa får økt kompetanse innen det digitale satsingsområdet.  

o Utvidelse AKS – skolen ønsker ikke å utvide åpningstidene fordi det ikke er behov for 

det. De fleste elever går hjem mellom 15.30-16.15  

o Elevundersøkelsen avvikles i november 

Elevråd – organisering. Avdelingsledere har ansvar for hvert sitt elevråd. Skolematen 

fungerer godt, et ønske om å fortsette med dette. 

 
Sak 37/23 Informasjon fra elevrådet 
  De har jobbet mye med Operasjon dagsverk i den siste tiden 
  Elevene ønsker å være inn i friminuttene 

Ønske om flere benker ute 
Neste møte komme med informasjon fra elevrådene på alle avdelinger 

 
Sak 38/23 Eventuelt 
  Skolen ønsker å dra på seminar neste høst med hele personalet.  

Driftsstyret støtter dette.   
 
 

Neste møte: mandag 15.01.24  

Med hilsen 

Marte Baumann    Ylva Kjendsli Mikkelsen 


